
Rondvraag Commissie BEM d.d. 27-11-2017 

De fractie van de PvdA heeft een rondvraag ingediend:  

 

1. Gaat GS de gemeente Eemnes in het streven naar een zelfstandige toekomst vanuit een 

positieve grondhouding steunen; en zo ja hoe? 

2. Wil GS Baarn en Eemnes in hun zoektocht naar voldoende bestuurskracht in de 

toekomst pro-actief ondersteunen; in welke vorm dan ook? 

3. Wil GS bij GS van de provincie Noord-Holland op voorhand op een financiële oplossing 

voor de ontvlechting van de BEL Combinatie aandringen? Het kan toch niet zo zijn dat 

Eemnes hiervan de dupe wordt. Normaal krijgen fusiegemeenten een bedrag (voor 

Vijfheerenlanden is dat voor drie gemeenten € 11 mln., maar daar moeten ze alles van doen, 

dus ook ontvlechting.  

4. Huizen, Blaricum en Laren lijken zelf te gaan bepalen hoe en waaraan ; vindt u dat het niet 

een frictiepot BEL moet zijn, opdat de belangen van Eemnes dan niet het best en meest 

eerlijk aan bod komen?  

 


